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	1. COMMENCEMENT OF THIS ACT
	
	1. ENTRÉE EN VIGUEUR DE LA LOI

	
	
	

	Date of Royal Assent: Dec. 14, 1993
	
	Date de la sanction royale : 14 déc. 1993

	
	
	

	Commencement provision(s) of this Act 
	
	Disposition(s) d’entrée en vigueur de la loi

	8.  (1)  Subject to subsections (2) and (3), this Act comes into force on a day to be named by proclamation of the Lieutenant Governor.
	
	8.  (1)  Sous réserve des paragraphes (2) et (3), la présente loi entre en vigueur le jour que le lieutenant-gouverneur fixe par proclamation.

	  (2)  No proclamation shall be issued under subsection (1) unless the Education Relations Commission has advised the Lieutenant Governor in Council that, in the opinion of the Commission, the continuation of the strike by the teachers will place in jeopardy the successful completion of courses of study by the students affected by the strike.
	
	  (2)  Aucune proclamation ne doit être faite aux termes du paragraphe (1), sauf si la Commission des relations de travail en éducation a prévenu le lieutenant-gouverneur en conseil que, selon elle, la poursuite de la grève par les enseignants compromettrait le succès scolaire des élèves touchés.

	  (3)  This section and sections 9 and 10 comes into force on the day this Act receives Royal Assent.
	
	  (3)  Le présent article et les articles 9 et 10 entrent en vigueur le jour où la présente loi reçoit la sanction royale.
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	Date d’entrée en vigueur par proclamation (j/m/a)

	s. 1 - 7
	Unproclaimed
	
	art. 1 - 7
	Non proclamés
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	Amending Acts
	
	Lois modificatives

	This Act has been amended by the following Acts:
	
	Cette loi a été modifiée par les lois suivantes :

	
	
	

	Amending Act
	Date of Royal Assent (d/m/y)
	
	Loi modificative
	Date de la sanction royale (j/m/a)

	1993,
	c. 42, s. 9
	14/12/1993
	
	1993,
	chap. 42, art. 9
	14/12/1993
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